

國立中央大學生命科學系博士生資格考試評定報告單

Qualification Exam Report

Department of Life Sciences, National Central University

學年度 Academic Year

學期別 Semester:

組別 Division:

學號 Student ID No.:

學生姓名 Student's Name:

論文題目 Thesis/Dissertation Title:

資格考試成績 Grade

成績評分請四捨五入到小數點第二位，若有塗改應由資格考試召集人簽章

Please round off the grade to two decimal places. If the grade is altered, the chair of the committee should sign near it.

※本論文之題目及內容契合系所屬性與系所專業研究領域

The title and content of the thesis fit the attributes and professional fields of the department/institute.

考試委員簽章 Committee Member's Signature (委員應與資格考試申請表相符)

注意事項：

1. 資格考試成績評定報告單與論文封面之論文題目必須一致。
2. 資格考試成績評定報告單之論文題目若有修改須指導老師簽章。
3. 請將口試評分條確實貼妥於學位考試成績評定報告單背面。
4. 指導教授為當然委員。由資格考試委員互推指導教授以外之一人擔任召集人，指導教授不得評定考試成績。
5. 以出席委員所評定之分數平均達 70 分（含）以上為及格；但如有三分之一（含）以上出席委員評定不及格，即為不通過。

Notice:

1. The thesis/dissertation title on this form should be identical to that on the hard copy of your thesis/dissertation.
2. If the thesis/dissertation title on this form is to be modified, the supervisor should sign near the modified title.
3. The Oral Defense Grade Notes should be tightly pasted to the back of this form.
4. Academic advisors are ex-officio committee member. A committee member (other than the academic advisor) will be nominated to be the coordinator. Academic advisors shall not assess the qualification examination.
5. The passing grade is an average of 70 and above by the attended committee member; however, examinee will not pass if one third and above of the attending committee members give a failing grade.